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                       În ședința ordinară  a Consiliului Local al Comunei Rădești, județul Galați 

 

        Astăzi data de mai sus în sala de ședințe a  comunei Rădești, județul Galați are loc ședința  

ordinară a Consiliului Local Rădești care a fost convocată în baza Dispoziției nr. 400  din22.11.2023 

a  primarului comunei Rădești, cu convocatorul nr. 5731  din 22.11.2023.  

    La această ședință sunt prezenți de drept, secretarul general al comunei Rădești, Nicodim Georgeta, 

proiectele de hotărâri urmând a fi prezentate de domnul primar POPOIU IONEL validat prin sentința 

civilă  nr. 64 din 2020  a  Judecătoriei  Târgu Bujor. 

   Secretarul general al comunei face prezența consilierilor și informează că la ședință participă direct 

în sală,  7 consilieri locali din  cei  9 consilieri locali  în funcție care compun consiliul local al Comunei 

Rădești,   doamna Lungu Carmen nu s-a  prezentat, respectiv 

     1. Aștefanei Mihaela- Valentina - PSD 

     2. Nicodim Daniel                            - PSD 

     3. Balan Octavian              - PNL 

     4. Iordache Mariana              - PNL 

              5. Moisei Costel                                - PSD 

              6. Șușnia Viorel                                - PSD 

              7. Moisei Cecilia                              - PSD 

            

          Ședința fiind legal constituită, pot să înceapă lucrările. 

 Secretarul general al comunei consultă consilierii dacă au obiecții asupra procesului verbal de 

 la ședința anterioară și nefiind obiecții supune spre aprobare acest proces verbal care este aprobat cu 

8 voturi pentru, din 8 consilieri în funcție prezenți, după care împreună cu președintele de ședință 

semnează procesul verbal și  sigilează dosarul  ședinței anterioare. 

         Secretarul  general al comunei face numărătoarea voturilor și face cunoscut consiliului rezultatul 

acestuia, respectiv  8  voturi pentru,  -  0  voturi împotrivă,   - 0  abțineri.     

 Președintele de ședință, doamna Moisei Cecilia,  preia   lucrările ședinței și prezintă consiliului 

proiectul ordinii de zi:  

 

1. Proiect de hotărâre privind     aprobarea a indicatorilor tehnico-economici actualizați și a 

devizului general actualizat dupa  procedurile de achizitie publica  pentru obiectivul de 

investiții „Modernizare drumuri de interes local in Comuna Radesti, judetul Galați”, aprobat 

pentru finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”, precum și a sumei 

reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea 

obiectivului. 

2. Proiect de hotărâre privind virările de credite de la un capitol la alt capitol și modificarea 

programului de investiții publice pe grupe de investiții publice și surse de finanțare . 

 

             

     Președintele de ședință, doamna consilier Moisei Cecilia, întreabă dacă mai sunt alte  solicitări de  

modificare  a ordinii de zi a ședinței. 

Nemaifiind alte solicitări,  se supune spre aprobare consilierilor ordinea de zi a ședinței  în forma 

prezentată, aceasta  fiind aprobata cu 7 voturi pentru din 8 consilieri în funcție prezenți.  

    Secretarul  general al comunei face numărătoarea voturilor și face cunoscut consiliului rezultatul 

acestuia, respectiv  7   voturi pentru, -  0  voturi împotrivă,   - 0  abțineri.     
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 Președintele de ședință dă cuvântul domnului POPOIU  IONEL, primar al comunei pentru a 

prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea a indicatorilor tehnico-economici actualizați și 

a devizului general actualizat dupa  procedurile de achizitie publica  pentru obiectivul de 

investiții „Modernizare drumuri de interes local in Comuna Radesti, judetul Galați”, aprobat 

pentru finanțare prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”, precum și a sumei 

reprezentând categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru realizarea obiectivului, 

precizând că acesta este însoțit de raportul de specialitate și de rapoartele de avizare ale 

comisiilor  de specialitate nr. 1, nr. 2 și nr.3.  

         Președintele de ședință, doamna consilier Moisei Cecilia, întreabă dacă  sunt   întrebări. Nefiind 

întrebări,   propune să se treacă la aprobarea  proiectului de hotărâre în forma  prezentată. 

    Secretarul general al comunei cere permisiunea și face cunoscut consiliului că pentru a fi adoptat 

proiectul de hotărâre, în conformitate cu prevederile art. 139, alin.(3), trebuie să îndeplinească 

majoritatea absolută adică 50%+1 din numărul de voturi a consilierilor în funcție. 

    Președintele de ședință supune spre aprobare proiectul de hotărâre prezentat și acesta este adoptat 

în forma prezentată cu  7 voturi pentru din 7  consilieri în funcție prezenți. 

  Președintele de ședință dă cuvântul domnului POPOIU  IONEL, primar al comunei pentru a 

prezenta proiectul de hotărâre privind  aprobarea virărilor de credite  de la un capitol la alt 

capitol și modificarea programului de investiții publice pe grupe de investiții publice și surse de 

finanțare, precizând că acesta este însoțit de raportul de specialitate întocmit și semnat de  

contabilul comunei și de rapoartele de avizare ale comisiilor  de specialitate nr. 1, nr.2  și nr. 3.  

        Președintele de ședință  întreabă dacă  sunt  întrebări. Nefiind întrebări,   propune să se treacă la 

aprobarea  proiectului de hotărâre în forma  prezentată. 

    Secretarul general al comunei cere permisiunea și face cunoscut consiliului că pentru a fi adoptat 

proiectul de hotărâre, în conformitate cu prevederile art. 139, alin.(3), trebuie să îndeplinească 

majoritatea absolută adică 50%+1 din numărul de voturi a consilierilor în funcție. 

    Președintele de ședință supune spre aprobare proiectul de hotărâre prezentat și acesta este adoptat 

în forma prezentată cu 7 voturi pentru din 7 consilieri în funcție prezenți. 

Se trece la ultimul punct, alte probleme. 

Doamna Iordache Mariana  precizează faptul că pe strada unde locuiește  o lampă de iluminat 

s-a desprins  și nu mai funcționează, acest lucru anunțându-l și în sedința din data de 26 

octombrie. 

Domnul primar  îi spune viceprimarului să meargă la  locul respectiv și să se remedieze.  

    Președintele de ședință, doamna consilier Moisei Cecilia  anunță că s-au epuizat punctele aprobate 

la ordinea de zi și solicită să se înscrie la cuvânt  cei care  au alte probleme de ridicat. 

   Președintele de ședință, consultă consilierii dacă mai au de ridicat alte probleme care privesc 

consiliul local, nemaifiind alte intervenții declară închise lucrările acestei ședințe.  

   Drept care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 

 PREŞEDINTE  DE  ȘEDINȚĂ, 

       Moisei Cecilia                                                                          Secretar general al comunei, 

                  Georgeta NICODIM 
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